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PROTOKÓŁ 0012.11.4.2016 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Polityki Społecznej  

w dniu 11 maja 2016 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 14.00- 17.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył radny Mirosław 
Kolb – usprawiedliwiony.  
 
Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Pozyskiwanie środków pozabudżetowych w ramach programu 
„Erasmus”+(dzielnie się dobrymi praktykami) – ZSH, ZSZ,  
ZS nr 10, ZS nr 11, ZS nr 6,PP nr 17, CKP, SP nr 4. godz. 14.00 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2015 rok – 
absolutorium godz. 15.30 

• Projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta za 2015 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2015 rok,  

• Projekt  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

     
5. Budownictwo Komunalne i socjalne  

 
6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok 

 
7. Sprawy bieżące 

 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2016 rok, 

• Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 20 kwietnia 2016 r.  

8. Wolne głosy i wnioski 

9. Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia 2016 r.  

10.Zakończenie posiedzenia  
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Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonała  Przewodnicząca Komisji- Anna Toborowicz.  
Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Przewodnicząca komisji zwróciła się do koordynatorów programu Erasmus+  

 - Dzięki Państwa dodatkowej pracy wasi uczniowie, dzieci z przedszkola, 
nauczyciele wzbogacają swoją wiedzę, kształcą się poza granicami naszego 
Państwa. Uczniowie odbywają praktyki, nauczyciele doskonalą się, poznają widzę 
metodyczną, języki.  

Ad.2  

 Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0,wstrzymujących się 
– 0. 

Ad. 3 

Pozyskiwanie środków pozabudżetowych w ramach programu 
„Erasmus”+(dzielnie się dobrymi praktykami) – ZSH, ZSZ,  
ZS nr 10, ZS nr 11, ZS nr 6,PP nr 17, CKP, SP nr 4. godz. 14.00 

 
Koordynatorzy poszczególnych szkół i przedszkola przedstawili prezentację 
dotyczącą pozyskania środków pozabudżetowych w ramach programu 
„Erasmus+” 
 
Anna Toborowicz 
- Chciałam w imieniu Komisji Edukacji oraz Pani Prezydent serdecznie 
podziękować dyrektorom szkół, koordynatorom za dzielnie się wiedzą 
doświadczeniem na dzisiejszym posiedzeniu komisji. Gratuluję pomysłów. Dzięki 
Państwa zaangażowaniu podnoszona jest jakoś „waszych” placówek. Za wkład 
pracy serdecznie dziękuję.  
 
Anna Hetman 
 - Chciałabym, abyście Państwo zachęcali innych do realizacji takich projektów. 
 
Koordynatorom i dyrektorom placówek oświatowych zostały wręczone 
podziękowania.  
 
Ad.4 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2015 rok – absolutorium 
godz. 15.30 

Dariusz Holesz 
 -Proszę Państwa,  wykonanie dochodów 377 mln. zł  z tego dochody bieżące 343 
mln. zł. Największy udział w dochodach to subwencja. Działy, które obejmują 
zakres polityki społecznej to dział  851, 852,853. Uzyskane dochody 28 mln. 800 
tys. zł, wydatki bieżące 53 mln. zł, a majątkowe 800 tys. zł. Dochody dotyczyły 
m.in. umieszczenia dzieci w placówkach wychowawczych – 9 tys. zł, w rodzinach 
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zastępczych  - 413 tys. zł, w WTZ – 3800 zł, w Domu Nauki i Rehabilitacji – 54 
tys. zł, wpłaty świadczeń rodzinnych  funduszu alimentacyjnego-17 mln. zł, 
składki zdrowotne prawie 2,5 mln. zł, program pomocy rodzinie  - 40 tys. zł. 
Wydatki  głównie to: remont DPS za 193 tys. zł, Zespół Ognisk Wychowawczych  
- 35 tys. zł, remont budynku OPS – 12 tys. zł. Wydawano również środki w 
zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii ponad 1 mln. 800 tys. zł, 
zakup sprzętu medycznego (pompa infuzyjna, laser okulistyczny), urządzenia 
kuchenne, zakup sprzętu komputerowego  - 324 tys. zł. Jeżeli chodzi o oświatę 
to dochody w sumie wynosiły 107 mln. zł, subwencja 95 mln. zł, środki na 
projekty UE 1 mln. 400 tys. zł, inne dotacje 4 mln. 200 tys. zł, program 
stypendialny 293 tys. zł, fundusz szkoleniowy 139 tys. zł. Jeżeli chodzi o wydatki 
to wykonanie wydatków bieżących wyniosło 140 mln. zł. Z tego wydatki bieżące 
135 mln. zł, a majątkowe 5 mln. 400 tys. zł. Z wydatków majątkowych prace 
termomodernizacyjne w budynkach przedszkolnych  - PP nr 4, adaptacja 
budynku w SP nr 19. Pozostałe zadania to termomodernizacja budynków 
oświatowych w SP nr 4. Środki pozyskaliśmy z budżetu centralnego jak i WFOŚ.  
Do zadań subwencjonowanych w ubiegłym roku miasto dopłaciło 14 mln.  
290 tys. zł. Wszystkie wydatki ponad subwencję oświatową łącznie z 
przedszkolami to jest 34 mln. zł. Same przedszkola to koszt 21 mln. zł, obsługa 
w przedszkolach 1 mln. 113 tys. zł, oddziały przedszkolne (zerówki) 28 tys. zł. 
Na przedszkola otrzymujemy 3 mln. 300 tys. zł.  
 
Anna Toborowicz 
 - O ile wzrosły środki na funkcjonowanie oświaty w  mieście w porównaniu z 
rokiem 2014? 
 
Anna Hetman 
 - O ok. 3 mln. zł ogólnie ale trzeba pamiętać, że ilość oddziałów jest inna.  

 
 

• Projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta za 2015 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2015 rok,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• Projekt  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
     
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

2. 
 

Ad. 5 

 
Budownictwo komunalne i socjalne.  

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości przedstawiła informację 
dotyczącą budownictwa komunalnego i socjalnego.  
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Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Anna Toborowicz 
 - Ile jest złożonych wniosków o przydział mieszkania? 
 
Joanna Cisek 
 - 300 
 
Anna Toborowicz 
- Ile w tym roku będzie pozytywnie rozpatrzonych wniosków? 
 
Joanna Cisek 
- Jeszcze jest niezrealizowana lista z 2015 roku. Od początku roku mamy 11 
lokali mieszkalnych przydzielonych. 
 
Anna Toborowicz 
 - Jakie jest kryterium dochodowe przy przydziale lokali socjalnych? 
 
Joanna Cisek 
 - Osoba samotna ponad 800 zł, a rodzina ok 580zł z tym, że od marca nastąpiła 
zmiana.  
 
Beata Olszok 
 - Dodam, że lokale socjalne są po remoncie.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na ostatniej komisji mieszkaniowej, która przyznaje mieszkania służbowe przy 
placówkach oświatowych zastanawialiśmy się nad zasadnością tych mieszkań. 
Wiele mieszkań nie spełnia oczekiwań lokatorów. Koszty remontu czy 
dodatkowych inwestycji są bardzo duże. Taki problem występuje od dłuższego 
czasu w ZS nr 1, gdzie występuje problem ogrzewania w mieszkaniu. Pytałem 
Panią Naczelnik Cisek czy jest możliwość przeniesienia osób z mieszkań 
służbowych oświatowych do mieszkań komunalnych. Wiele z tych osób ma 
przekroczone kryterium dochodowe. Być może są inne rozwiązania, ale chciałem 
już dziś taki problem zasygnalizować.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Na jakiej zasadzie wyprowadzono nauczycieli z domu nauczyciela na  
ul. Pszczyńskiej? Były inne kryteria dochodowe, a jednak znalazły się mieszkania 
komunalne, żeby opuścić dom nauczyciela. Na takich samych zasadach proszę 
dać mieszkania nauczycielom, którzy mieszkają przy placówkach oświatowych. 
Na moim dyżurze była Pani, która mieszka przy ZS nr 1. Poprosiłam o pomoc dla 
tej Pani, czy coś w tej sprawie się wyjaśniło? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Pani podała nam jak wygląda jej sytuacja materialna. Jest możliwość, aby Pani 
otrzymała mieszkanie z zasobów komunalnych, ale na razie nie chce złożyć 
wniosku obawiając się, że nie będzie w stanie wyremontować mieszkania.  
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Elżbieta Siwiec 
 -Czy takimi samymi kryteriami operowano wyprowadzając nauczycieli z domu 
nauczyciela?  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Nie wiem, muszę to sprawdzić.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Były mieszkania po remoncie. Pani z ZS nr 1 proszę potraktować w podobny 
sposób. Sytuacja o której Pani mówiła jest nie do przyjęcia. Pani nie może sobie 
ogrzać mieszkania tak jak chce. Nie ma osobnego licznika. Nie wiem jak 
funkcjonowały osoby, które wcześniej mieszkały w tym mieszkaniu. Wówczas nie 
narzekano, że mieszkanie jest słabo ogrzane. Gdzie jest problem, że tak to się 
zmieniło? Czy były pomiary temperatur? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Tak.  
 
Maria Pilarska 
 - Faktycznie ze względu na oszczędności w okresie ferii, czy weekendów jest 
ogrzewanie wyłączane i wówczas jest zimno w mieszkaniu. Wystąpiliśmy do PEC 
jak sprawę można rozwiązać. Otrzymaliśmy warunki całkiem nowego przyłącza. 
Jest to dosyć droga inwestycja.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Chciałam zapytać jak wygląda los przedszkoli nr 2 i 23 w Zdroju. Wiem, że był 
kosztorys wykonywany i propozycja wybudowania jednego przedszkola. Czy są 
jakieś plany? Prognoza demograficzna mówi, że będzie coraz mniej dzieci w 
Zdroju. Czy nie warto wybudować jednego budynku, który będzie służył kolejne 
lata? 
 
Anna Hetman 
 - Są to ogromne koszty. Przy budowie bloku przez TBS była rozważana 
możliwość zaadoptowania  parteru na przedszkole, ewentualnie zorganizowanie 
oddziałów przedszkolnych w SP nr 4. Nie ma jeszcze ostatecznej decyzji. Musimy 
sprawdzić jaka będzie demografia.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Mówiły mamy dzieci 3 letnich, że Pani dyrektor PP nr 2 nie przyjmie dzieci ze 
względu na remont.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Absolutnie nie ma takiej decyzji.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy zasadność mieszkań przy placówkach oświatowych dotyczy wszystkich 
szkół? 
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Andrzej Pawłowski 
 - Docelowo chcielibyśmy w tym kierunku zmierzać, aby lokatorów z mieszkań 
oświatowych przeprowadzić do mieszkań komunalnych. To będzie proces 
ewolucyjny.  
 
 
Ad.6 
 
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok 
 
Komisja ustaliła, że temat szerzej zostanie omówiony na posiedzeniu komisji  
w czerwcu.  
 
Ad. 7 
 
Sprawy bieżące 

 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2016 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

• Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 20 kwietnia 2016 r.  

Komisja zapoznała się z odpowiedzią na wniosek.  

Ad. 8 

Wolne głosy i wnioski 

Magiera Bernadeta 

 - Jaki los czeka nauczycieli nauczania początkowego, którzy nie będą mieli 
przydziału godzin? W skali miasta jest to ok 40 osób. W SP nr 4 są to 3 osoby.  

Andrzej Pawłowski 
 - Zatrudnienie w szkole zależy od dzieci. Rozmawialiśmy z dyrektorami 
przedszkoli i wszędzie tam gdzie będą tworzone dodatkowe oddziały 
przedszkolne w pierwszej kolejności mają być zatrudniani nauczyciele, którzy 
będą tracili pracę w szkołach podstawowych. Z informacji, którą mamy od 
dyrektorów szkół podstawowych zdecydowana większość nauczycieli ,którzy będą 
tracili pracę to osoby zatrudnione na czas określony. W tym przypadku umowa 
wygasa i nie będzie przedłużona. Na ten moment jest decyzja o powstaniu 
jednego oddziału przedszkolnego w PP nr 5.  
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Magiera Bernadeta 
 - W zasadzie 1 nauczyciel otrzyma pracę. A co z resztą nauczycieli? 
 
Anna Hetman 
 -  Nawet proponowane godziny popołudniowe dla rodziców dzieci 3 letnich  nie 
są dla nich zadowalające z tego względu, że rodzice pracują. W przedszkolach 
mamy ograniczoną liczbę sal. W ciągu dnia tylu dzieci nie można przyjąć. 
Mieliśmy taka propozycję, aby w szkołach utworzyć oddziały przedszkolne. 
Niestety informacja społeczna jest przekazywana w negatywny sposób. Mówiąc o 
oddziałach przedszkolnych w szkołach mówimy o dzieciach 6  - letnich a nie  
3 letnich. Rodzicie nie są pozytywnie nastawieni do takich rozwiązań. Czekamy 
na odpowiedzi ze strony rodziców.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na poniedziałek jestem umówiony z dyrektorami przedszkoli, którzy 
rozmawiają z rodzicami i dyrektorami szkół.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Rodzicom trzeba wyjaśnić, że  dzieci będą realizowały program przedszkolny. 
Zmieni się tylko lokalizacja.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Tak informacja jest przekazywana.  
 
Anna Hetman 
 - Ze wszystkich stron powinny płynąć takie informacje. Naprawdę nic by złego 
się nie stało jak by oddziały przedszkolne znajdowały się w szkole. Warunki 
musiałyby być stworzone takie, aby zapewnić bezpieczeństwo dzieci.  
 
Andrzej Pawłowski 
- Rozważamy uruchomienie jeszcze 3 oddziałów przedszkolnych. Byłyby to 
oddziały z połączenia kilku przedszkoli np. PP nr 14, 17 i 18, które są blisko 
siebie i wówczas taki oddział powstałby w PP nr 17. Trwają rozmowy z rodzicami. 
Trwają również rozmowy z dyrektorem SP nr 10, która jest w pobliżu. Taka sama 
sytuacja dotyczy PP nr 15,  PP nr 19 i SP nr 12 oraz PP nr 6, PP nr 9 i SP nr 9. W 
PP nr 6 istnieje możliwość postania oddziału popołudniowego od godz 13-18. 
 
Magiera Bernadeta 
 - Chciałam zapytać o taką rzecz – czy salowa pracującą w przedszkolu, a chcąca 
studiować może skorzystać z jakiegoś dofinansowania do studiów? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Dyrektor jako pracodawca dysponując swoim budżetem może przeznaczyć 
środki na kształcenie swoich pracowników.  
 
Anna Hetman 
 - Można skorzystać ze środków z Krajowego Funduszu Szkoleniowego.  
 
Anna Toborowicz 
 - Ile w tym roku szkolnym utworzymy klas pierwszych i jak wygląda sprawa w 
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sołectwach na dzień dzisiejszy? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na dzień dzisiejszy sytuacja wygląda tak, że powstanie 13 oddziałów klas 
pierwszych we wszystkich szkołach podstawowych. Bardzo trudna sytuacja jest w 
SP nr 1 i SP nr 16. W SP nr 1 mamy 3 dzieci, a w SP nr 16 mamy 2 dzieci. 
Rozmawiamy z rodzicami proponując im dojazd do SP nr 4. W pozostałych 
szkołach sytuacja wygląda następująco: W SP nr 4 – 15 dzieci, SP nr 5 – 20 
dzieci, SP nr 6  - 22 dzieci, SP nr 9 – 16 dzieci, SP nr 10 – 25 dzieci, SP nr 12 – 
13 dzieci, SP nr 19 – 23 dzieci, SP nr 21  - 12 dzieci, ZS nr 11 – 11 dzieci,  
ZS nr 12 – 13 dzieci, ZS nr 13 – 8 dzieci. Mała liczebność klas pierwszych jest 
również zachętą dla rodziców gdyż będą komfortowe warunki pracy.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Proszę mi podać podstawę prawną, która mówi o tym do jakiej daty rada 
pedagogiczna powinna zostać zapoznana z projektem organizacyjnym na kolejny 
rok? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Nie pamiętam czy jest data wskazana. Jest data złożenia projektu arkusza do 
30 kwietnia. Zakładam, że przed tą datą.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Czy dotarły do Urzędu Miasta informacje, bo dotarły do radia, że są rodzice, 
którzy pracują w Jastrzębiu, a nie mieszkają w Jastrzębiu i potrzebują miejsce 
dla dziecka w przedszkolu. Pytano mnie w tej sprawie z Radia Katowice. Jeżeli się 
takie osoby zgłoszą to czy miasto pomoże? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Do tej pory nie dotarły żadne dokumenty ani pisma w tej sprawie. Dzisiaj z 
Panią z Radia Katowice rozmawiałem na ten temat. Miasto Jastrzębie-Zdrój jest 
organem prowadzącym dla publicznych przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju. W 
pierwszej kolejności przyjmowane są dzieci, które są mieszkańcami  
Jastrzębia-Zdroju. Jeżeli są miejsca w przedszkolu to jest taka możliwość 
formalno –prawna, aby dziecko z innej miejscowości  uczęszczało do przedszkola 
w Jastrzębiu.  
 
Teresa Jachimowska 
 - Chciałam Państwu przekazać informacje o działaniach Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Stworzyliśmy taką akcję „Zadbaj o formę i podaruj szczęście 
dzieciakom”. Poprosiliśmy Panią Prezydent o nieodpłatne udostępnienie sali przy 
hali widowiskowo-sportowej. Od maja raz w miesiącu będziemy prowadziły 
zajęcia Zumby. Zajęcia będą  prowadzić  osoby z uprawnieniami. Nie będziemy 
oferować biletów tylko wejściem będzie przyniesienie konkretnej rzeczy 
związanej z tematyką spotkania. W maju chciałybyśmy, aby zostały przyniesione 
wszystkie artykuły czystościowe. Mam nadzieje, że będzie zainteresowanie ze 
strony mieszkańców. 30 maja będziemy zapraszały do autobusu. W tym dniu 
autobus będzie przejeżdżał ulicami naszego miasta razem z naszymi 
pracownikami oraz Panią Prezydent i Panem Prezydentem. Będziemy mówiły o 
rodzinach zastępczych. Spotkanie zakończymy wykładem dr Wollman w Domu 
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Zdrojowym na temat wartości rodziny jako środowiska wychowawczego.  
4 czerwca odbędzie się piknik dla rodzin zastępczych w Ruptawie-Cisówce.  
 
Anna Toborowicz 
 - Dziękujemy za podejmowanie innowacyjnych działań.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Chciałbym dodać, że zmiana ustawy o systemie oświaty powoduje, że 
uczniowie klas pierwszych mogą „powtarzać” klasę pierwszą. W przyszłym roku 
szkolnym takich uczniów w naszym mieście będzie 28. W klasach 2 będzie 
powtarzało klasę 4 uczniów. W uzupełnieniu informacji dot. programu 
„Erasmus+” chciałbym przekazać, że Wydział Edukacji złożył wniosek w ramach 
tego programu razem z Karviną w Czechach i słoweńskim  miastem Velenje. 
Projekt dotyczy poruszania się na rynku pracy. Jest adresowany do uczniów 
liceów. Z każdego miasta udział ma brać 10 uczniów. Będą to spotkania w 
każdym z trzech miast. Liderem projektu jest miasto Karvina. Dziś otrzymałem 
informację, że ZS nr 13 otrzymał dofinansowanie do programu „Erasmus+”. 
Wpłynęły dwa kolejne wnioski ZS nr 6 o dwa nowe projekty z programu 
„Erasmus+”. Warto dodać, że Pani Prezydent podpisała list intencyjny w ramach 
sieci K2, której inicjatorem jest KSSE. W ramach tego programu miasto 
Jastrzębie-Zdrój uczestniczy w projekcie gdzie uczniowie technikum 
informatycznego w ZS nr 6 odbywają zajęcia praktyczne u pracodawców w 
zakładach pracy. Cenna inicjatywa. Dyrektor CKP od września chce kontynuować 
ten projekt. Trwają rozmowy z kolejnymi pracodawcami. W tej chwili uczniowie 
jeżdżą do kliku przedsiębiorstw w Bielsku – Białej. Chcielibyśmy , aby zajęcia 
praktyczne odbywały się u lokalnych przedsiębiorców w naszym mieście.  
 
Anna Toborowicz 
 - Co ze szkolnictwem zawodowym? Nie zawsze pracodawca chce przyjąć ucznia.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - W zeszłym miesiącu odbyło się spotkanie w ramach Rady Biznesu na które byli 
zaproszeni dyrektorzy szkół ponadgimnazjalnych i rozmawiali z przedsiębiorcami. 
Przedsiębiorcy przedstawiali potrzeby jakie mają. Największą popularnością 
powinny się cieszyć klasy wielozawodowe. Sieć K2 zakłada dualne kształcenie nie 
tylko w technikach, ale również  w szkołach zawodowych.  
 
Anna Toborowicz 
 - Mimo wszystko ciągle się obawiam gdyż są problemy z przyjęciem ucznia na 
praktykę.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Musi być zrealizowany program praktyki.  
 
Anna Toborowicz 
 - Musimy iść w tym kierunku, aby rozwijać szkolnictwo zawodowe.  
 
Anna Hetman 
 - Trzeba rozszerzać wiedze o szkolnictwie zawodowym.  
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Andrzej Pawłowski 
 - W ZSZ z nowym rokiem szkolnym powstanie nowa klasa o profilu instalator 
sieci klimatyzacyjnej.  
 
Ad.9 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia 2016 r.  
 
Protokół został przyjęty głosami : za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Ad. 10 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za przybycie po czym 
zakończyła posiedzenie.  
 
 
Protokołowała    Przewodnicząca Komisji Edukacji i Polityki  
Monika Dulewicz      Społecznej  
             Anna Toborowicz  


